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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu

W spotkaniu udział wzięli:
 Pani Dorota Rakowska – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy
 Pan Zdzisław Pawelec – Zastępca Wójta Gminy
 Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy
 Pani Krystyna Miodowska – Kierownik Referatu Rolnego UG
 Pan  Michał  Bondarowicz  –  Kierownik  Rejonowego  Związku  Spółek 

Wodnych
 Pani  Magdalena  Jasińska  –  Międzygminne  Przedsiębiorstwo  Gospodarki 

Odpadami w Wardyniu Górnym
 Pani Anna Zwierzyńska – Inspektor ds Ochrony Środowiska UG
 Pan Władysław Polański – Komendant Straży Gminnej
 Pan  Arkadiusz  Fiuk  –  Firma  wywozowa  odpady  komunalne  „Eko-Fiuk” 

w Połczynie Zdroju

Porządek posiedzenia:
1. Przestrzeganie  Regulaminu  utrzymania  porządku  i  czystości  na  terenie 

gminy – działalność firm wywożących odpady komunalne stałe
2. Wolne wnioski

Ad.1. PRZESTRZEGANIE  REGULAMINU  UTRZYMANIA 
PORZĄDKU  I  CZYSTOŚCI  NA  TERENIE  GMINY  – 
DZIAŁALNOŚĆ  FIRM  WYWOŻĄCYCH  ODPADY 
KOMUNALNE STAŁE

Teren  gminy  Świdwin obsługują  cztery  firmy  wywożące  odpady  komunalne 
stałe. Są to:
 „EKO-FIUK” Zakład Oczyszczania w Połczynie Zdroju
 Zakład Usług Komunalnych w Świdwinie
 „REMONDIS-SANITECH” Poznań Oddział w Barwicach
 Spółdzielnia Eksploatacyjna „MEWA” w Klępczewie



Pani  Magdalena  Jasińska  -  Międzygminne  Przedsiębiorstwo  Gospodarki 
Odpadami  w  Wardyniu  Górnym  stwierdziła,  że  na  terenie  gminy  system 
selektywnej zbiórki działa bardzo słabo. Odpady są bardzo zanieczyszczone. 

Inspektor ds Ochrony Środowiska Pani Anna Zwierzyńska poinformowała, że 
sytuacja jest zatrważająca.
Nie wszystkie gospodarstwa domowe posiadają zawarte umowy. W całej gminie 
na 1.608 rodzin około 300 – 400 nie ma podpisanych umów. Wyszczególniła, 
ilość podpisanych umów z firmami, i tak:

 „EKO-FIUK” Zakład Oczyszczania w Połczynie Zdroju – 162 umowy
 Zakład Usług Komunalnych w Świdwinie – 848 umów
 „REMONDIS-SANITECH” Poznań Oddział w Barwicach – 126 umów
 Spółdzielnia Eksploatacyjna „MEWA” w Klępczewie – 157 umów

Pan  Arkadiusz  Fiuk poinformował,  że  Firma  „EKO-FIUK”  obsługuje 
miejscowości:  Bierzwnica,  Cieszeniewo,  Sława  i  Rycerzewko.  Przy 
podpisywaniu umów na wywóz śmieci firma daje alternatywę, albo worki, albo 
pojemniki.  Zainteresowanie  pojemnikami  jest  dużo  mniejsze.  Obserwuje  się 
jednak, że system zbierania poprawia się. 

Zastępca Wójta Gminy Pan Zdzisław Pawelec stwierdził, że temat gospodarki 
odpadami jest bardzo trudny. Aby poprawić sytuację należałoby zwrócić uwagę 
na trzy istotne sprawy:
 zacząć od edukacji w szkołach
 zmienić  umowę na usługi  Zakładu Usług Komunalnych.  Wyegzekwować, 

aby wywożone było nawet pół pojemnika
 stworzyć  wspólną  bazę  danych  dla  firm  wywożących,  wysypiska  śmieci 

i Urzędu Gminy 

Ad.2. WOLNE WNIOSKI

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy  Pani Dorota Rakowska proponuje 
sprawdzić,  które  gospodarstwa  domowe  w  okresie  ostatniego  półrocza  nie 
wniosły żadnych opłat z tytułu wywozu śmieci. 

Sołtys  Pan  Adam  Bieńczak ponowił  sprawę  remontu  przepustu  na  łąkach 
w Rusinowie.

Sprawę  wyjaśnił  Kierownik  Rejonowego  Związku  Spółek  Wodnych  Pan 
Michał Bondarowicz.  Na dzień dzisiejszy, aby odbudować przepust musi być 
przeprowadzona  inwestycja.  Urządzenia  i  przepusty  od  dawna  nie  były 
konserwowane. 
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Zdaniem Pana Bondarowicza należy zmusić do naprawy Pana, który wywoził 
wapno i zrobił szkody.

Radny Pan Mieczysław Kozicki uważa, że czas najwyższy zakończyć sprawę. 
Temat  załatwić  własnymi  siłami  i  zmusić  tego  Pana  do  partycypowania 
w kosztach naprawy. W przeciwnym razie będzie tak jak z rowem M-15.

Na tym protokół zakończono.

\Protokołowała

Wiesława Żmudzińska
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